MEMBER'S PROFILES

會員簡介

SUNeVision Holdings Limited

新意網集團有限公司

Unit 3110, 31/F., Standard Chartered Tower, Millennium City 1,

388 Kwun Tong Road, Kowloon, Hong Kong

Tel: (852) 2208 8888 Fax: (852) 2267 2237

Website: www.sunevision.com

Email Address: enquiry@sunevision.com

高層管理人員

電話: (852) 2208 8888

傳真: (852) 2267 2237

網址: www.sunevision.com

電子郵箱:enquiry@sunevision.com

馮玉麟先生 副主席及執行董事 陳文遠先生 執行董事及首席營運總監

香港九龍觀塘道 388 號創紀之城 1 期渣打銀行中心 31 樓 3110 室

Senior Management

Mr. Allen Fung Vice Chairman and

Executive Director

Mr. Martin Chan Executive Director and

Chief Operating Officer

Ms. Elisha Tong Director, Commercial Ms. Helen Lo Director, Commercial

Business Activities

SUNeVision (SEHK: 1686), the technology arm of Sun Hung Kai Properties (SEHK: 0016), is the largest data centre provider in Hong Kong. We provide industry-leading carrier and cloud-neutral data centre services with Asia's number one connectivity. We connect providers of telecommunications, cloud, ISP, CDN, OTT from local, mainland China and global with enterprises of different businesses on our Asia leading data centre ecosystem.

SUNeVision forms MEGA Campus by extending the connectivity edge from highly connected MEGA-i to other high-tier data centres, including MEGA Gateway, MEGA IDC, MEGA Plus and MEGA Two. Facilities on MEGA Campus are interconnected through a dedicated dark fibre network and around 15,000 cross-connects. Together with City PoPs of major submarine cables in our facilities, we enable our customers for direct connections to multi-cloud platforms and multi-cloud exchanges with the best connectivity in town. We are committed to supporting Hong Kong as a regional information hub and a strategic gateway to mainland China.

Parent Company

Company Name: Sun Hung Kai Properties Limited

Location: Hong Kong

Affiliates / Subsidiaries

Company Name: iAdvantage Limited

業務概況

新意網(港交所股票代碼:1686)是香港最大的數據中心服務商,為新鴻基地產(港交所股票代碼:0016)的主要科技旗艦。我們擁有亞洲第一的連接能力,提供電訊商和雲服務商中立的數據中心服務。通過建立亞洲首屈一指的數據中心生態系統,新意網高效連接本地、中國內地乃至全球的電訊商、雲服務商、互聯網服務供應商(ISP)、內容傳遞網路(CDN)、OTT及其他行業的企業,為客戶創造價值。

新意網將 MEGA-i 的高效能網絡連接能力擴展到其他高端數據中心,包括 MEGA Gateway、MEGA IDC、MEGA Plus 和 MEGA Two,形成 MEGA Campus。MEGA Campus 內的數據中心通過專用的暗光纖和約 15,000 個交叉連接形成互聯,加上座落於園區內的海底光纖網絡接點,以無可比擬的網絡連接能力,為用戶提供多雲平台直連和雲間互聯服務。新意網致力於支持香港成為地區通訊樞紐和通往中國內地的戰略性門戶。

母公司

公司名稱: 新鴻基地產發展有限公司

地區: 香港

聯營或附屬公司

公司名稱: 互聯優勢有限公司